
PROTOKÓŁ NR XXXII/13 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 24 stycznia 2013 r. 
 
Sesja trwała od godz. 12.05 do godz. 14.10. 
 

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 12, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni – Pan Leszek Kwiatkowski,  Pani Aneta 
Urbańska i Pan Paweł Wachowiak. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
· Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 
· Zbigniew Gałązka  - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
· Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin, 
· Emilia Rajewska  - Skarbnik Gminy Żychlin, 
· Waldemar Kardasz - Radca prawny, 
· Radni Rady Powiatu w Kutnie, 
· Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 
· Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
· Kierownicy Referatów Urzędu Gminy, 
· mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza – Pana Grzegorza Ambroziaka, 
Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, Sekretarza i Skarbnika Gminy, 
Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, 
Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady 
Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność                  
do podejmowania uchwał. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia porządku obrad. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało - 12 radnych, 
„przeciw”     -   0 radnych, 
„wstrzymało się”    -   0 radnych. 
  
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytania i wolne wnioski. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla Samorządowego 
Zakładu Budżetowego w Żychlinie, 

b) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
4. Uchwalenie budżetu gminy na 2013 rok: 

a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej projektu budżetu 
Gminy Żychlin na 2013 rok oraz opinii dotyczącej możliwości sfinansowania deficytu 
budżetowego Gminy Żychlin, 

b) przedstawienie opinii o projekcie uchwały budżetowej przez Komisję Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu, 

c) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2013 rok. 
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5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, w tym terminów i miejsca 
składania deklaracji, 

b) ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, 

c) określenia przystanków komunikacyjnych, udostępnianych dla operatorów 
i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Żychlin oraz 
warunków i zasad korzystania z tych obiektów, 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działki o nr ewidencyjnym 859/5 położonej w Żychlinie przy ul. 
Łukasińskiego nr 36. 

6. Sprawozdania z działalności Komisji Rady za II półrocze 2012 r.  
7. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 2013 rok. 
8. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady na 2013 rok. 
9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 28 listopada 2012 r. 

do 14 stycznia 2013 r.  
10. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
11. Sprawy różne. 
12. Przyjęcie Protokołu Nr XXX/12 z dnia 5 grudnia 2012 r. i Protokołu Nr XXXI/12 z dnia                    

19 grudnia 2012 r.  
13. Zakończenie obrad. 
 
 
Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski. 
  
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków. 
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady -   
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność. 
 
Roman Ambroziak – Sołtys Sołectwa Tretki – we wrześniu ubiegłego roku mieszkańcy 
napisali pismo w sprawie budowy wodociągu w Tretkach, czy zostały podjęte jakieś działania 
w tym kierunku? Prosi również o remont drogi na odcinku około 200 m.  
 
Teresa Kubicka – Sołtys Sołectwa Dobrzelin – na terenie Dobrzelina pojawiły się pługi do 
odśnieżania dróg, ale od początku zimy nawet raz żadne drogi na tym terenie nie były 
sypane piaskiem, niezależnie od tego, czy są to drogi gminne, czy powiatowe. Mieszkańcy 
płacą podatki do Urzędu Gminy. 
Wcześniej na terenie Dobrzelina przez dwa tygodnie nie świeciło się światło uliczne, teraz 
również już dwa tygodnie nie świeci się oświetlenie na Grabowie. Nie wie, czy ma to być 
oszczędzanie na terenie gminy. Zwraca uwagę, że na terenie miasta świecą się choinki, a na 
wsi nie ma oświetlenia ulicznego. 
 
Zofia Pilarska – w listopadzie ubiegłego roku sołtys sołectwa Śleszyn zgłaszał awarie lamp 
oświetleniowych w Śleszynie. Do tej pory nie wszystkie awarie lamp zostały usunięte. 
Prosiłaby o przyspieszenie naprawy tych lamp. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin udzielił odpowiedzi na zapytania: 
- sprawa remontu drogi i budowa wodociągu – będziemy rozpatrywać wszystkie 

zadania inwestycyjne, na pewno będą brane pod uwagę prośby Pana Sołtysa Romana 
Ambroziaka zarówno co do remontów dróg jak również temat wodociągu. 

- odśnieżanie dróg w Dobrzelinie – dziwi się Pani Sołtys Sołectwa Dobrzelin, że jako była 
radna nie rozróżnia kompetencji poszczególnych jednostek samorządu. Należy wnieść 
pretensje do naszych parlamentarzystów, że nie przydzielili wszystkich dróg znajdujących 
się na terenie gminy do kompetencji gminy, tylko dokonali podziału na drogi gminne, 
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powiatowe itp. Zwraca uwagę, że wszystkie drogi są jednakowo odśnieżane, jest to 
robione w nocy, aby rano mogły przejechać autobusy szkolne. Dziś wyjechały piaskarki 
dopiero po ustąpieniu niskich temperatur, należy pamiętać o tym, że sól nie działa                
w niskich temperaturach. 

- sprawa oświetlenia ulicznego – światło jest włączane w określonym czasie po 
zgłoszeniu awarii, płacimy tak niskie stawki za obsługę oświetlenia, że termin realizacji 
naprawy oświetlenia jest dużo dłuższy. Jeśli byśmy chcieli płacić za te usługi trzykrotnie 
więcej, wówczas moglibyśmy sobie zażyczyć, żeby w ciągu doby naprawa oświetlenia 
została wykonana. Oświetlenie również w mieście jest niejednokrotnie naprawiane w 
ciągu miesiąca. Tak było w przypadku ul. 1 Maja oraz ul. Narutowicza.   

- posypywanie dróg solą z piaskiem – sypanie dróg piaskiem z solą musi być 
wykonywane w określonej temperaturze, poniżej -60C -70C sól nie działa. 

 
 
Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) uchwalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla Samorządowego 
Zakładu Budżetowego w Żychlinie, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia stawek 
jednostkowych dotacji przedmiotowej dla Samorządowego Zakładu Budżetowego                        
w Żychlinie. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla Samorządowego 
Zakładu Budżetowego w Żychlinie. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla Samorządowego Zakładu Budżetowego w 
Żychlinie. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia stawek jednostkowych dotacji 
przedmiotowej dla Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXII/167/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 



 4 

Grzegorz Ambroziak – odczytał Uchwałę Nr III/6/2013 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 11 stycznia 2013 r. w sprawie opinii do projektu uchwały 
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Żychlin, a następnie Uchwała RIO stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXII/168/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 4. Uchwalenie budżetu gminy na 2013 rok: 
 

a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej projektu 
budżetu Gminy Żychlin na 2013 rok oraz opinii dotyczącej możliwości 
sfinansowania deficytu budżetowego Gminy Żychlin, 

 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin odczytał Uchwałę Nr III/4/2013 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 11 stycznia 2013 r. w sprawie 
opinii dotyczącej projektu budżetu Gminy Żychlin na 2012 rok oraz Uchwałę Nr III/5/2013 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 11 stycznia 2013 r..                  
w sprawie opinii dotyczącej możliwości sfinansowania deficytu budżetowego Gminy Żychlin. 
 
Uchwały RIO stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
 

b) przedstawienie opinii o projekcie uchwały budżetowej przez Komisję Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu, 

 
Jadwiga Melcher – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
odczytała opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego – „Komisja Rozwoju Gospodarczego i 
Budżetu dokładnie przeanalizowała projekt budżetu gminy Żychlin na 2013 r. 
Komisja zapoznała się z wnioskami wszystkich Komisji Rady i wypracowała następujące 
wnioski do projektu budżetu gminy na 2013 r.: 
 

Lp. Wniosek Komisji Zmniejszenia Zwiększenia 

1. Wniosek, aby w załączniku nr 3a do 
projektu budżetu „Zadania inwestycyjne na 
2013 r.” w zadaniu nr 26 tj. „Modernizacja 
stadionu miejskiego w Żychlinie – etap I 
wraz z opracowaniem PT” zmniejszyć 
kwotę wydatku o 60.000 zł 

60.000 zł  
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2. Wniosek o zmianę nazwy zadania nr 4 w 
załączniku nr 3a do projektu budżetu na 
następujące: „Zakup 2 autobusów po 
odbudowie dla potrzeb komunikacji 
miejskiej w Żychlinie” 

  

3. Wniosek, aby w załączniku inwestycyjnym 
dodać następujące zadanie: 
 „Budowa terenu rekreacyjnego na terenie 
miasta” 

 40.000 zł 

4. Wniosek, aby w załączniku inwestycyjnym 
dodać następujące zadanie: 
 „Budowa chodnika w Dobrzelinie, ul. 
Jabłonkowa” 

 20.000 zł 

5. Wniosek o wykreślenie z załącznika nr 3a 
do projektu budżetu „Zadania inwestycyjne 
na 2013 r.” zadania nr 12 tj. „Zakup tablicy 
interaktywnej dla potrzeb SP w Grabowie” 

5.500 zł  

6.  W załączniku nr 3a do projektu budżetu 
„Zadania inwestycyjne na 2013 r.” zmiana 
nazwy zadania na następujące: 
„Modernizacja budynku i instalacji c.o.        
w Szkole Podstawowej w Grabowie”                  
(z przeznaczeniem na montaż termostatów) 

 5.500 zł 

7. W załączniku nr 3a do projektu budżetu 
„Zadania inwestycyjne na 2013 r.”                     
w zadaniu nr 10 „Modernizacja 
pomieszczeń edukacyjnych w budynku SP 
Nr 2 w Żychlinie” zmniejszyć kwotę                     
o 10.000 zł 

10.000 zł  

8. Wniosek, aby w załączniku inwestycyjnym 
dodać następujące zadanie: 
„Zakup sprzętu komputerowego dla potrzeb 
SP Nr 2 w Żychlinie” 

 10.000 zł 

RAZEM: 75.500 zł 75.500 zł 

 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu jednogłośnie (5 głosami „za”) przyjęła 
projekt budżetu gminy na 2013 r. wraz z powyższymi wnioskami. 
Ponadto Komisja Rozwoju wnioskuje o rozważenie możliwości zwiększenia diet dla 
sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli z 50 zł do 60 zł za udział w posiedzeniach 
Rady Miejskiej w Żychlinie”. 
  
 

c) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2013 rok. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2013 
rok. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin dokonał wprowadzenia do projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2013 rok – „Szanowna Pani Przewodnicząca, 
Szanowni Państwo Radni, Szanowni Mieszkańcy Gminy Żychlin, Szanowni 
Współpracownicy!  
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Na dzisiejszej sesji będziecie Państwo uchwalać budżet naszej gminy na rok 2013. 
Nad przedstawionym Państwu projektem dokumentu, pracowaliśmy wspólnie przez kilka 
miesięcy. W tym momencie mamy do czynienia z jego ostatecznym kształtem po 
wprowadzeniu w nim proponowanych przez Radnym zmian. 
Nasz budżet, jest kluczowym dokumentem dla wszystkich jednostek naszego samorządu               
i stanowi program pracy Zarządu Gminy na rok 2013. 
Przedstawię Państwu za chwilę najważniejsze wartości tegorocznego budżetu, ale 
wcześniej, chcę dokonać krótkiego wprowadzenia. 
Wzorem lat ubiegłych przypominam, że Rada i Burmistrz obecnej kadencji działają                        
w zmienionych warunkach prawnych oraz w zmiennych i niestabilnych warunkach 
ekonomicznych. 
Na skutek bardzo ważnych zmian zachodzących wokół nas, w sferze prawa i w sferze 
gospodarczej, samorządy w Polsce, corocznie zdają swój egzamin dojrzałości. 
Musimy poradzić sobie z zarządzaniem gminą w czasie recesji, sprawnie wykorzystując 
skromne zasoby finansowe. Mam świadomość, że nie mówię niczego nowego. Również 
Państwa decyzje podejmowane przez ostatnie 24 miesiące pokazały, że wszyscy zdajemy 
sobie sprawę z powagi sytuacji. 
Szanowni Państwo, 
Ustawowy poziom długu samorządów nie może przekroczyć 60% dochodów ogółem, nasz 
poziom w chwili obecnej wynosi tylko 18 %. Z inwestycjami radzimy sobie przy użyciu 
środków własnych oraz dotacji bezzwrotnych z unii i budżetu państwa. Obecny budżet 
zaprojektowany jest na dalsze prowadzenie inwestycji przy użyciu środków własnych. 
Dotychczasowe profesjonalne przygotowanie budżetu pozwala nam na jego spokojną 
realizację. 
Przede wszystkim w zakresie wydatków bieżących, utrzymania ciągłości najważniejszych 
zadań własnych gminy. 
Terminowo realizujemy wszelkie zobowiązania finansowe i pozostajemy wiarygodnym 
partnerem na lokalnym rynku finansowym. Wraz z moimi współpracownikami sukcesywnie 
uczymy się dobrych praktyk i metod postępowania w nowych realiach gospodarczych i 
przystosowujemy samorząd do funkcjonowania w tym, coraz trudniejszym czasie. 
Dzięki tej zapobiegliwości, w naszej gminie udaje się sukcesywnie poprawiać wskaźniki 
finansowe zawarte w ustawie o finansach publicznych. W poprzednim roku w pozytywnej 
opinii RIO znajdowało się ostrzeżenie, że w 2014 roku wskaźnik dopuszczalny zbliża się 
zbytnio do bezpiecznej granicy. Jak widać po wynikach roku 2012 i budżecie lak kolejnych 
zagrożenie to zostało zlikwidowane. 
Nasze przygotowania przynoszą w roku 2013 rezultaty w zakresie inwestycyjnym. 
Zakładamy, że w tym właśnie roku wydamy na inwestycje kwotę ponad 2,2 mln złotych. 
Nadal liczymy na poprawę jakościową w zakresie obiektów oświaty, sportu, rekreacji, 
infrastruktury technicznej i drogowej, czy też infrastruktury centrotwórczej. 
Oczywiście nadal w wielu sferach musimy definiować i wypracowywać metody pozyskiwania 
oszczędności. Każdy kierownik we wszystkich gminnych jednostkach, musi każdą złotówkę 
dwa razy obejrzeć przed jej wydaniem. 
Szanowni Państwo!  
Dziękuję za dotychczasowe wsparcie i oczekuję, że widząc poprawę sytuacji będziecie 
Państwo czynnie współpracować z nami przy realizacji zadań gminy. Wszelkie sugestie 
Wysokiej Rady w tym zakresie będziemy analizować, i liczę również na konstruowanie przez 
Państwa kolejnych wniosków. 

Pozwólcie Państwo, że przedstawię kilka najważniejszych założeń budżetu na 2013 
rok: 
DOCHODY 
Kwota planu dochodów na 2013 rok została ustalona na podstawie przewidywanego 
wykonania roku ubiegłego oraz informacji zawartych w pismach Ministerstwa Finansów, 
Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego i Krajowego Biura Wyborczego Delegatura                               
w Skierniewicach i wynosi 29.115.304,63 zł. Ogólna kwota dotacji na zadania bieżące gminy 
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w 2013 roku wynosi 5.012.593 zł, w tym na dofinansowanie zadań własnych gminy 
1.478.322 zł, na realizacje zadań zleconych do realizacji gminie 3.534.271 zł. 
Planowana kwota subwencji ogólnej na 2013 rok to kwota 6.808.128 zł, w tym: 
-   subwencja oświatowa to kwota       -  5.247.578 zł, 
-   subwencja równoważąca to kwota    -     495.037 zł, 
-   subwencja wyrównawcza to kwota  -  1.065.513 zł. 
Kwota udziałów gminy w podatku dochodowym od osób fizycznych na 2013 rok wynosi 
5.441.095 zł, udziałów gminy w podatku dochodowym od osób prawnych ustalono na 
poziomie 800.000 zł. Kwota dochodów z tytułu podatku od nieruchomości wynosi 6.405.000 
zł, podatku rolnym 695.435 zł, podatku od środków transportowych 172.347 zł. 
WYDATKI 
Na wydatki budżetu gminy w 2013 roku planuje się kwotę 28.184.913,63 zł, z której 
25.915.304,63 zł to kwota planowanych wydatków bieżących, 2.269.609 zł to kwota 
planowanych wydatków majątkowych. 
Największą pozycję stanowią wydatki na oświatę - kwota 11.032.131 zł. Należy tu nadmienić 
iż kwota subwencji na 2013 r. nie pokrywa nawet wydatków na wynagrodzenia i pochodne 
pracowników placówek subwencjonowanych, tj. szkół podstawowych, gimnazjum i liceum. 
Dopłata do placówek subwencjonowanych z dochodów własnych gminy wynosi 2.732.910 zł. 
Znaczną część wydatków przeznacza się na pomoc społeczną. W kwocie  6.890.599,63 zł 
zabezpieczone  są środki finansowe  na wypłatę  zasiłków  i  dodatków mieszkaniowych dla 
klientów pomocy społecznej zarówno z dotacji celowych (kwota 4.689.155 zł), jak również 
finansowane ze środków własnych (kwota 2.201.444,63 zł). 
Podobnie jak w przypadku wynagrodzeń dla pracowników oświaty - od bieżącego roku 
gmina finansuje z dochodów własnych płace pracowników Miejsko - Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej, na pokrycie których do 2010 roku przychodziła dotacja z Urzędu 
Wojewódzkiego. 
Wszystkie wydatki na zadania statutowe, tj. wydatki związane z utrzymaniem Ośrodka 
Pomocy w 100% są pokrywane z dochodów własnych gminy. 
Na zadania z zakresu administracji publicznej w 2013 roku proponuje się przeznaczyć kwotę 
3.295.506 zł, w tym na wydatki biura rady to kwota 141.391 zł, na wydatki Urzędu kwotę 
2.236.737 zł. 

Wydatki inwestycyjne gminy zaplanowano w kwocie 2.269.609 zł i obejmują one 
między innymi: 
- w zakresie sportu i rekreacji planujemy modernizację stadionu miejskiego i budowę terenu 

rekreacyjnego, 
- w zakresie oświaty realizowane będą modernizacje obiektów szkolnych, 
- w zakresie infrastruktury modernizowane będą drogi gminne i chodniki oraz wybudowany 

zostanie nowy odcinek wodociągu, 
- w zakresie kultury modernizowany będzie budynek ŻDK, świetlicy w Śleszynie i biblioteki 

w Żychlinie, 
- w zakresie administracji planujemy zmodernizować z uwagi na zły stan techniczny obiekt 

urzędu gminy, 
- w zakresie usług zakładu komunalnego planujemy zakup autobusu i modernizację 

budynków komunalnych. 
Nadwyżka budżetu 
Planowana nadwyżka budżetu na 2013 rok wynosi 930.391 zł. 
Rozchody na 2013 rok ustalono w łącznej wysokości 930.391 zł jako spłaty wcześniej 
zaciągniętych kredytów. 
Utworzono rezerwę ogólną w wysokości 93.000 złotych i rezerwę celową na zarządzanie 
kryzysowe w wysokości 73.272 zł. 
Gmina udzieli w bieżącym roku dotacji m.in.: 
- dla Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie w kwocie 1.396.152 zł, 
- dla instytucji kultury w kwocie 972.420 zł. 

Podsumowując chciałbym prosić Radę o akceptację projektu budżetu naszej gminy i 
dalszą współpracę, żeby ten rok, który traktujemy jako rok przygotowawczy mógł nam w 
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kolejnych latach kadencji umożliwić sprawne funkcjonowanie i prowadzenie nowych 
inwestycji.” 
 
Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin – uchwała w sprawie w sprawie trybu 
prac nad projektem uchwały budżetowej oraz rodzajów i szczegółowości materiałów 
informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu stanowi w § 3 pkt 1, że Burmistrz Gminy 
niezwłocznie po otrzymaniu opinii Komisji właściwej do spraw budżetu zapoznaje się z jej 
treścią i wprowadza ewentualne poprawki do projektu uchwały budżetowej. Pkt 2 mówi, że 
wnioski Komisji nie uwzględnione w projekcie uchwały wymagają uzasadnienia Burmistrza 
Gminy. 
Burmistrz udzielił Komisji stosownej odpowiedzi i w 99% zaakceptował wnioski Komisji. 
Natomiast jeden wniosek dotyczący kwestii formalnej nie został uwzględniony w projekcie 
uchwały budżetowej. Wniosek ten dotyczył zmiany nazwy zadania nr 4 w załączniku nr 3a do 
projektu budżetu na następujące: „Zakup 2 autobusów po odbudowie dla potrzeb 
komunikacji miejskiej w Żychlinie”. Zatem w projekcie uchwały budżetowej pozostał zapis co 
do zakupu jednego autobusu. 
 
Jadwiga Melcher odczytała odpowiedź Burmistrza Gminy Żychlin na opinię Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu w sprawie wniosków Komisji Rozwoju do projektu budżetu gminy 
na 2013 r. 
 
Do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2013 rok nie zgłoszono innych uwag         
i zapytań. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu na 2013 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2013 rok 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXII/169/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Grzegorz Ambroziak podziękował Radnym za podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu na 2013 r. 
 
 
Do p-tu 5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, w tym terminów                            
i miejsca składania deklaracji, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji                 
o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości, w tym terminów i miejsca składania deklaracji. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami 



 9 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, w tym terminów i miejsca składania 
deklaracji. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ustalenia wzoru 
deklaracji o wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właścicieli nieruchomości, w tym terminów i miejsca składania deklaracji. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, w tym 
terminów i miejsca składania deklaracji 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXII/170/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia terminu, 
częstotliwości i trybu uiszczenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie ustalenia 
terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia 
opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXII/171/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) określenia przystanków komunikacyjnych, udostępnianych dla operatorów 
i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Żychlin 
oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, udostępnianych dla operatorów i przewoźników, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Gmina Żychlin oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 
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OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, udostępnianych dla operatorów 
i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Żychlin oraz warunków 
i zasad korzystania z tych obiektów. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, udostępnianych dla operatorów i przewoźników, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Żychlin oraz warunków i zasad korzystania 
z tych obiektów. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 
udostępnianych dla operatorów i przewoźników, których właścicielem lub zarządzającym jest 
Gmina Żychlin oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
  
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XXXII/172/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

d) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działki o nr ewidencyjnym 859/5 położonej w Żychlinie przy 
ul. Łukasińskiego nr 36. 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ewidencyjnym 859/5 
położonej w Żychlinie przy ul. Łukasińskiego nr 36. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (5 głosami „przeciw”), Komisja Rewizyjna (5 głosami „przeciw”), 
Komisja Oświaty (4 głosami „przeciw”), Komisja Rolna (5 głosami „przeciw”) negatywnie 
zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ewidencyjnym 859/5 położonej w 
Żychlinie przy ul. Łukasińskiego nr 36. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr 
ewidencyjnym 859/5 położonej w Żychlinie przy ul. Łukasińskiego nr 36. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ewidencyjnym 859/5 położonej w 
Żychlinie przy ul. Łukasińskiego nr 36 
głosowało   -   0 radnych, 
„przeciw”  - 12 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada nie podjęła uchwały. 
Następnie ogłosiła 10-minutową przerwę. 
 
Po przerwie. 
 
Do p-tu 6. Sprawozdania z działalności Komisji Rady za II półrocze 2012 r. 
 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie sprawozdań          
z działalności Komisji za II półrocze 2012 r. 
 
1. Józef Kowalski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił sprawozdanie      

z działalności Komisji Rewizyjnej za II półrocze 2012 r. 
 

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej 
za II półrocze 2012 r. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za II półrocze 2012 r. 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za II półrocze 2012 r. stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
 
2. Jadwiga Melcher – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – przedstawiła sprawozdanie     

z działalności Komisji Rozwoju za II półrocze 2012 r. 
 

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju 
za II półrocze 2012 r. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju za II półrocze 2012 r. 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju za II półrocze 2012 r. stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
 
3. Krzysztof Falkowski – Przewodniczący Komisji Oświaty – przedstawił sprawozdanie 

z działalności Komisji Oświaty za II półrocze 2012 r. 
 

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Oświaty za 
II półrocze 2012 r. 
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Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Oświaty za II półrocze 2012 r. 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty za II półrocze 2012 r. stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
 
4. Mieczysław Studziński – Przewodniczący Komisji Rolnej – przedstawił sprawozdanie 

z działalności Komisji Rolnej za II półrocze 2012 r. 
 

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rolnej za   
II półrocze 2012 r. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rolnej za II półrocze 2012 r. 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnej za II półrocze 2012 r. stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 7. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Żychlinie na 2013 rok. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do 
planu pracy Rady na 2013 rok. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rewizyjna (5 głosami „za”), Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty 
(4 głosami „za”), Komisja Rolna (5 głosami „za”) przyjęła plan pracy Rady na 2013 rok. 
 
Do przedłożonego planu pracy Rady nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Rady na 2013 rok. 
 
Za przyjęciem planu pracy Rady na 2013 rok 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych,  
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Rady na 2013 rok. 
Plan pracy Rady na 2013 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 8. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady na 2013 rok. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących poszczególnych Komisji                           
o przedstawienie planów pracy Komisji na 2013 rok. 
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1. Józef Kowalski - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił plan pracy Komisji 
na 2013 rok. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na                     
2013 rok. 
 
Za przyjęciem planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2013 rok. 
Plan pracy Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
2. Jadwiga Melcher - Przewodnicząca Komisji Rozwoju przedstawiła plan pracy Komisji 

na 2013 rok. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju na 2013 rok. 
 
Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem planu pracy Komisji Rozwoju na 2013 rok 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rozwoju na 2013 rok. 
Plan pracy Komisji Rozwoju stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
3. Krzysztof Falkowski – Przewodniczący Komisji Oświaty przedstawił plan pracy 

Komisji na 2013 rok. 
 

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty na 2013 rok. 
 
Za przyjęciem planu pracy Komisji Oświaty na 2013 rok 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Oświaty na 2013 rok. 
Plan pracy Komisji Oświaty stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
4. Mieczysław Studziński – Przewodniczący Komisji Rolnej przedstawił plan pracy 

Komisji na 2013 rok. 
 

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rolnej na 2013 rok. 
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Za przyjęciem planu pracy Komisji Rolnej na 2013 rok 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”   -   0 radnych, 
„wstrzymało się”  -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rolnej na 2013 rok. 
Plan pracy Komisji Rolnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od                  
28 listopada 2012 r. do 14 stycznia 2013 r. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Wszystkie Komisje Rady przyjęły sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin 
za okres od 28 listopada 2012 r. do 14 stycznia 2013 r. 
 
Do sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za od 28 listopada 2012 r. do              
14 stycznia 2013 r. nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie. 
 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 28 listopada 2012 r. do 
14 stycznia 2013 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 10. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
 
Odpowiedzi na zapytania zostały udzielone w punkcie 2. Zapytania i wolne wnioski.  
 
 
Do p-tu 11. Sprawy różne. 
 
Józef Kowalski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – na podstawie § 82 ust. 1 Statutu 
Gminy Żychlin Komisja Rewizyjna po przeprowadzeniu kontroli wydatkowania środków na 
remonty budynków komunalnych w ramach otrzymanej dotacji przedmiotowej występuje z 
następującymi wnioskami do Dyrektora Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie 
oraz do Burmistrza Gminy Żychlin: 
1. Samorządowy Zakład Budżetowy powinien zabezpieczyć środki na remont budynku przy 

ul. 1 Maja 17, 
2. Co roku należy podejmować działania zmierzające do przejęcia na własność co najmniej 

trzech budynków znajdujących się w administracji zleconej ZGM. 
3. Zwiększyć środki na dotację przedmiotową w zakresie remontów zasobów komunalnych 

oraz wygospodarować środki na dotację inwestycyjną z przeznaczeniem na modernizację 
budynków. 

4. W budynku przy ul. Dąbrowskiego 6 przeprowadzić remont c.o. 
5. W przypadku dokonywania wyburzeń starych kamienic, pozostawić działki do dyspozycji 

gminy z przeznaczeniem na wybudowanie budynku komunalnego o podwyższonym 
standardzie. 

Zgodnie z § 82 ust. 1 Statutu przedłożone Radzie wnioski i zalecenia pokontrolne powinny 
być przyjęte przez Radę Miejską, w związku z tym złożył wniosek o ich przyjęcie. 
 
Henryk Zajkowski – Sołtys Sołectwa Czesławów – podziękował za przyjęcie wniosku              
o podniesieniu diet dla sołtysów do 60 zł. 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że Rada nie podniosła diet dla sołtysów, wniosek              
o rozważanie możliwości podniesienia diet został przekazany do Burmistrza Gminy Żychlin. 
Następnie przystąpiła do przyjęcia wniosku zgłoszonego przez Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Za przyjęciem wniosków pokontrolnych z przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną kontroli 
wydatkowania środków na remonty budynków komunalnych w ramach otrzymanej dotacji 
przedmiotowej zgłoszonych przez Przewodniczącego Komisji – Pana Józefa Kowalskiego 
głosowało  - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła wnioski pokontrolne z przeprowadzonej 
przez Komisję Rewizyjną kontroli wydatkowania środków na remonty budynków 
komunalnych. 
 
Zofia Pilarska – prosi o przedstawienie informacji dotyczącej nieruchomości po byłej szkole 
w Śleszynie. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – w dniu wczorajszym odbyło się 
spotkanie, na którym poinformował mieszkańców, aby nie słuchali plotek na temat budynku 
po byłej szkole w Śleszynie. Poinformował, że lokatorzy tego budynku pozostaną pod opieką 
Urzędu Gminy, a nawet jeśli dojdzie do sprzedaży obiektu, nie oznacza to, że budynek 
zostanie sprzedany z lokatorami.  
W dniu dzisiejszym radni podjęli między innymi decyzję o przekazaniu środków do ZGM na 
remont budynków, co daje możliwość przeniesienia tych rodzin do budynku przy ul. 1 Maja 
17. Jeśli pojawi się inna koncepcja, inne lokale dla tych lokatorów, wówczas rodziny zostaną 
o tym poinformowane. 
Gdy będziemy mieć wartość wyceny tej nieruchomości, radni zostaną o tym poinformowani i 
wspólnie podejmiemy decyzję w sprawie dalszych działań dotyczących tego budynku i ich 
lokatorów. 
 
 
Do  p-tu  12.  Przyjęcie  Protokołu  Nr  XXX/12  z  dnia  5  grudnia  2012  r.  i  Protokołu  Nr  
XXXI/12 z dnia 19 grudnia 2012 r.  
 
Do przedłożonych protokołów nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołów. 
  
1. Za przyjęciem Protokołu Nr XXX/12 z dnia 5 grudnia 2012 r.  

głosowało  -  12 radnych, 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
2. Za przyjęciem Protokołu Nr XXXI/12 z dnia 19 grudnia 2012 r.  

głosowało  -  12 radnych, 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
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Do p-tu 13. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział     
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła XXXII Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                  /-/ Elżbieta Tarnowska 
 
 
Protokolant: 
 
M. Charążka 
 


